
PROTOKÓŁ nr LI/2021 

Z LI SESJI RADY MIEJSKIEJ SIERPCA 

z dnia 27 października 2021 roku. 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LI sesji Rady Miejskiej Sierpca VIII kadencji otworzył o godz. 10:00 

Przewodniczący Rady Miejskiej Sierpca, p. Dariusz Malanowski, stwierdzając 

jednocześnie quorum uprawniające Radę do podejmowania uchwał – załącznik 

nr 1, a zakończył o godz. 14:20 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków. 

Obecni: 

1. Artur Dariusz Balcerowski 

2. Zbigniew Długokęcki 

3. Waldemar Frydrychowicz 

4. Barbara Gil 

5. Paweł Michał Grabowski 

6. Sławomir Wojciech Jaworowski 

7. Krzysztof Kacperski 

8. Dariusz Malanowski 

9. Maciej Malanowski 

10. Krzysztof Rudowski 

11. Piotr Łukasz Rzeszotarski 

12. Wojciech Andrzej Skorłutowski 

13. Krzysztof Skrzyński 

14. Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Joanna Marta Szewczykowska 

 

2. Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż Radni otrzymali wcześniej 

dzienny porządek obrad i poprosił o zgłaszanie do niego uwag. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie dziennego porządku obrad. 

Rada w głosowaniu: 12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – przyjęła dzienny 

porządek obrad – załącznik nr 2 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 



Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Sławomir 

Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej Malanowski, 

Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Jerzy Zbigniew 

Stachurski, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (3) 

Barbara Gil, Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

3. Przyjęcie protokołu z L sesji RM. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, że protokół z L sesji RM 

znajduje się w Biurze Rady i jeśli do końca dnia nie zostaną zgłoszone do niego 

uwagi, protokół zostanie przyjęty. 

 4. Informacja Burmistrza o stanie realizacji przez Miasto Sierpc zadań oświatowych w 

roku szkolnym 2020/2021. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, oddał głos Naczelnikowi WOK,  

p. M. Zdrojewskiemu, który przedstawił informację Burmistrza o stanie realizacji przez 

Miasto Sierpc zadań oświatowych w roku szkolnym 2020/2021 - załącznik nr 3.  

Po zakończeniu swojego wystąpienia Pan Zdrojewski zapowiedział wystąpienie 

dyrektorów szkół w celu zaprezentowania wyników z egzaminów ósmoklasistów, 

przekazując głos Wicedyrektor Pierwszej Prywatnej Szkoły Podstawowej w Sierpcu,  

p. Kamili Jagodzińskiej. Po wypowiedzi Pani Jagodzińskiej o głos poprosiła Dyrektor  

I PSP, informując o rozbudowie szkoły polegającej na dobudowaniu piętra. W tym 

miejscu wyraziła swoje podziękowanie Radzie za okazane zaufanie i pomoc, 

szczególnie kierując je do Radnych, p. K. Kacperskiego i p. P. Rzeszotarskiego  

oraz Burmistrzowi, p. J. Perzyńskiemu, za wyrażenie zgody na rozbudowę szkoły.  

W następnej kolejności prezentacji dokonała Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 2,  

p. Anna Trzcińska oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej nr 3, p. Ewa Rycharska. Radna, 

p. B. Gil, zapytała, czy subwencja na ten rok będzie podobna, jak w roku ubiegłym, 

czy inna, czy w szkołach będą podejmowane działania mające na celu lepszą 

współpracę z rodzicami uczniów. Naczelnik WOK, p. M. Zdrojewski, odpowiedział,  

że ze wstępnych informacji wynika, że subwencja oświatowa będzie wyższa o  

13,5 mln więc będzie to tendencja wzrastająca. Na drugą część pytania odpowiedzi 

udzieliła Dyrektor SP nr 2, p. A. Trzcińska, mówiąc, że kontakt z rodzicami jest 

utrudniony głównie ze względu na sytuacje epidemiczną, ale szkoła dokłada 

wszelkich starań, aby ta współpraca była coraz lepsza. Dyrektor SP nr 3,  

p. E. Rycharska, dodała, że w czasie pandemii były również spotkania  

z psychologiem, nie tylko dzieci, ale też rodziców. Raz w miesiącu, w środy,  

są organizowane tzw. dni otwarte, kiedy to nauczyciele pozostają do dyspozycji 

rodziców. Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poinformował, iż 26.10. br., w auli 

Zespołu Szkół Centrum Edukacji odbyła się uroczystość z okazji Dnia Edukacji 

Narodowej, podczas której zostały wręczone odznaczenia państwowe i resortowe 

oraz nagrody Ministra Edukacji Narodowej i Mazowieckiego Kuratora Oświaty.  

W tym momencie przekazał głos Burmistrzowi, p. J. Perzyńskiemu, który oznajmił,  

że dwie osoby z Sierpca odebrały Medal Komisji Edukacji Narodowej. Tymi osobami 

są p. Anna Pniewska, Dyrektor MP nr 3 w Sierpcu oraz p. M. Zdrojewski, Naczelnik 

WOK. Pan Zdrojewski wyraził swoja wdzięczność za dostrzeżenie jego pracy i działań. 

Swoje podziękowania dla Burmistrza, p. J. Perzyńskiego, Z-cy Burmistrza,  

p. P. Nowakowskiego, jak również Naczelnika WOK, p. M. Zdrojewskiego wyraziła 

także Dyrektor MP nr 3, p. A. Pniewska. 



Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 15 min. przerwy. 

5. Informacje i komunikaty przewodniczącego Rady, przewodniczących Komisji oraz 

przewodniczących Klubów Radnych. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, przedstawił informację Naczelnika Urzędu 

Skarbowego w Sierpcu o analizie Oświadczeń majątkowych, jak również 

poinformował o wpłynięciu pisma z SPZZOZ w Sierpcu podpisane przez Dyrektora 

Roberta Makówkę, które znajduje się do wglądu w Biurze Rady. Radna, p. B. Gil, 

poinformowała, iż członkowie Klubu Radnych „Sierpczanie” przygotowywali się do 

dzisiejszej sesji za pomocą rozmów telefonicznych. Poprosiła Burmistrza, aby 

powiedział, ile Miasto Sierpc otrzymało środków z programu Polski Ład i czy tylko te 

pieniądze miasto otrzyma, czy inne też oraz kiedy byłyby spodziewane. 

Przewodniczący Komisji Budżetu, p. K. Kacperski, zdał relację z posiedzenia Komisji 

Wspólnej, która miała miejsce dnia 4 października br. oraz Komisji Budżetu, której 

posiedzenie odbyło się w dniu 25 października br. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, w imieniu własnym, jak i członków komisji, 

podziękował Burmistrzowi za wymianę oświetlenia na ulicach miasta , co znacznie 

poprawiło jego jakość a przez to i bezpieczeństwo.  

 6. Sprawozdanie Burmistrza o pracy między sesjami. 

Burmistrz Miasta, p. J. Perzyński, przedstawił sprawozdanie za okres od 25 września 

2021r. do 22 października 2021 r., w którym zawarta została odpowiedź na pytanie 

Radnej Gil o pozyskanie środków dla miasta – załącznik nr 4. Radna pogratulowała 

Burmistrzowi, jak również wszystkim tym, którzy brali udział w pozyskiwaniu tych 

pieniędzy i przyznała, że jest to potężny zastrzyk dla budżetu miasta. 

 7. Interpelacje i zapytania radnych. 

Interpelacje na piśmie zostały złożone przez Radną, p. B. Gil – 4 interpelacje; 

Wszystkie interpelacje zostały zarejestrowane w teczce interpelacji. Ksero dołączone  

do protokołu (załącznik nr 5). Wiceprzewodniczący RM, p. W. Frydrychowicz, zapytał 

o termin zakończenia prac na ul. Białobłockiej i kiedy zostanie ukończony projekt  

ul. Leśnej, ul. Sosnowej, ul. Lipowej wraz z ul. Witosa i jaki zakres obejmuje, bo w tym 

roku miał się ten projekt pojawić. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, ogłosił 5 min. przerwy. 

 8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Odpowiedzi na zadane pytania udzielił Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki. Odnośnie 

projektu osiedla za ul. Witosa, to zakres jest ul. Witosa z oświetleniem ulicznym, 

skrzyżowanie z ul. Piłsudskiego plus poszczególne ulice – Leśna, Sosnowa i Lipowa 

wraz z kanalizacją deszczową i oświetleniem ulicznym. Tam, gdzie będzie to możliwe 

będzie ścieżka rowerowa. Dodał, że do 15 grudnia br. będzie przygotowany projekt. 

Jeśli chodzi o ul. Białobłocką, realizacja, zgodnie z umową, ma trwać  

do 22 listopada br. Burmistrz zadeklarował, że na interpelacje odpowie na piśmie. 



 9. Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, poprosił o głos Pełnomocnika Burmistrza  

ds. Realizacji Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii p. Grzegorz Żelasko, który 

przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. Radna, p. B. Gil, zapytała, czy już 

wiadomo, na jaki konkretnie cel będą wydatkowane te pieniądze. Pan Żelasko 

powiedział, że będą wydatkowane na cele profilaktyczne, czyli warsztaty, zajęcia, 

szkolenia, na szeroko pojętą edukację. Może być tez kupiona kamera  

do monitoringu i zamontowana w miejscach, gdzie grupuje się młodzież i spożywa 

alkohol. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok. 

Rada w głosowaniu:  12 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

389/LI/2021 RM  ws. zmiany w Miejskim Programie Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Miasta 

Sierpca na 2021 rok - załącznik nr 6 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Krzysztof Skrzyński, Joanna 

Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Wojciech Andrzej Skorłutowski 

10. Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom 

Gminy Rościszewo, Gminy Mochowo, Gminy Zawidz, Gminy Szczutowo, Gminy Sierpc 

i Miasta Sierpc usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 

Ostrowach. 

Projekt tej uchwały został omówiony przez Naczelnik WSK, p. L. Rymer, która 

poinformowała, że zaproponowany kształt uchwały pochodzi z Gminy Gozdowo  

i ona jest inicjatorem, aby na tym terenie powstał Środowiskowy Dom Samopomocy. 

Uchwała pozwoli Burmistrzowi na zawarcie porozumienia z Gminą Gozdowo 

umożliwiające kierowanie osób z terenu Gminy Miasta Sierpc do tego ośrodka. 

Dodała, że z tymi usługami nie wiąże się dla Gminy Miasta Sierpc żadne 

wydatkowanie środków, czyli dla miasta i dla mieszkańców jest to nieodpłatne. 



Radna, p. B. Gil, zapytała, w jakim wieku mogą być osoby zgłaszane do tego domu, 

czy na pobyt dzienny, czy z noclegiem, w jaki sposób rodzice mogą zgłaszać i jeśli to 

będą osoby z Sierpca, to czy będą dowożone i przywożone. Pani Rymer wyjaśniła,  

że jeśli chodzi o średnią wieku, to jest to 28 lat, czyli są to osoby pełnoletnie. Jest to 

pobyt jednodniowy i transport jest zapewniony. Aby dostać się do tego ośrodka 

należy złożyć deklarację do GOPS w Gozdowie i na podstawie tego GOPS 

przekazuje zgłoszenie do, w tym wypadku MOPS, który dokonuje wywiadu 

środowiskowego i na tej podstawie wydawana jest decyzja o skierowaniu konkretnej 

osoby do Środowiskowego Domu Samopomocy. Radna dopytała, na jakiej 

podstawie są tam kierowane osoby chore psychicznie. Naczelnik WSK wyjaśniła,  

że na etapie wywiadu środowiskowego jest również przeprowadzana konsultacja 

psychiatryczna. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom 

Gminy Rościszewo, Gminy Mochowo, Gminy Zawidz, Gminy Szczutowo, Gminy Sierpc 

i Miasta Sierpc usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 

Ostrowach. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

390/LI/2021 RM  ws. wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia dotyczącego 

prowadzenia zadania publicznego polegającego na zapewnieniu mieszkańcom 

Gminy Rościszewo, Gminy Mochowo, Gminy Zawidz, Gminy Szczutowo, Gminy Sierpc 

i Miasta Sierpc usług świadczonych przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 

Ostrowach - załącznik nr 7 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

BRAK GŁOSU (1) 

Jerzy Zbigniew Stachurski 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Michał Grabowski 

11. Uchwala RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

O przedstawienie projektu tej uchwały została poproszona Naczelnik WAG,  

p. W. Szpejcher, która wyjaśniła, że na wniosek właściciela działki przylegającej 

został przygotowany ten projekt w celu poprawy warunków zagospodarowania 

nieruchomości przyległej. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwala RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 



Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

391/LI/2021 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej- załącznik 

nr 8 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

12. Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Ta uchwała również została omówiona przez Naczelnik WAG, p. W. Szpejcher. 

Wyjaśniła ona, iż działki, które są przedmiotem tej uchwały położone są w planie 

miejscowym na obszarze, który oznaczony jest jako teren zespołów garażowych. 

Radna, p. B. Gil, zapytała, czy tam są pobudowane garaże i czy na wszystkich 

działkach. Pani Szpejcher wyjaśniła, że nie na wszystkich, działki, które są 

przedmiotem sprzedaży nie są zabudowane. Istnieje możliwość pobudowania tam 

budynku garażowego. Dodatkowych wyjaśnień w tej kwestii udzielił Burmistrz,  

p. J. Perzyński. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. sprzedaży nieruchomości w drodze przetargu ustnego 

nieograniczonego. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

392/LI/2021 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej- załącznik 

nr 9 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

13. Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa 

Mazowieckiego. 



Omówienia projektu uchwały dokonał Naczelnik WIR, p. B. Ciemiecki, wyjaśniając, 

że zadanie dotyczy projektu zatoki postojowej przy SP nr 2 przy ul. Płockiej. Radna,  

p. B. Gil, zapytała, w którym miejscu będzie ta zatoka. Naczelnik WIR powiedział,  

że wstępna lokalizacja jest zaplanowana pomiędzy parkingiem sklepu EWTEX  

a wjazdem do SP nr 2 od strony ul. Płockiej. Dodał, że wielokrotnie szkoła 

wnioskowała w tej sprawie. 

 Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. udzielenia pomocy rzeczowej dla Województwa Mazowieckiego. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

393/LI/2021 RM  ws. sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej- załącznik 

nr 10 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

14. Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok. 

W tym punkcie Przewodniczący RM poprosił o głos Skarbnik, p. K. Joniak, która 

poinformowała, że zmiany dotyczą dochodów i wydatków gminy. Następnie 

wymieniła najważniejsze zmiany wprowadzone do uchwały budżetowej, które 

wymienione są w uzasadnieniu do uchwały. Radna, p. B. Gil, poprosiła o 

przeanalizowanie załącznika nr 5 uchwały pod kątem tego, czy jakieś inwestycje 

zostały zakończone. Odpowiadając na to pytanie Skarbnik odniosła się do 

dokumentu, który jest kolejnym punktem porządku obrad, tz. wykonania budżetu za I 

półrocze 2021r., gdzie również są opisane stosowne inwestycje i procent wykonania 

danej inwestycji. Następnie Pani Joniak wymieniła kolejno poszczególne inwestycje 

informując jednocześnie o zakresie ich realizacji. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała RM ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok.  

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – podjęła Uchwałę 

394/LI/2021 RM  ws. zmian uchwały budżetowej na 2021 rok- załącznik nr 11 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 



Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

15. Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu 

się wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu planu finansowego 

jednostek za I półrocze 2021r. 

 Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji o przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu planu finansowego 

jednostek za I półrocze 2021r. 

Rada w głosowaniu:  13 – „za”, 0 – „przeciw’, 0 – wstrzym. się – Przyjęła informacji o 

przebiegu wykonania budżetu, informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy 

finansowej oraz informacji o przebiegu planu finansowego jednostek za I półrocze 

2021r. - załącznik nr 12 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (13) 

Artur Dariusz Balcerowski, Zbigniew Długokęcki, Waldemar Frydrychowicz, Barbara 

Gil, Sławomir Wojciech Jaworowski, Krzysztof Kacperski, Dariusz Malanowski, Maciej 

Malanowski, Krzysztof Rudowski, Piotr Łukasz Rzeszotarski, Wojciech Andrzej 

Skorłutowski, Krzysztof Skrzyński, Joanna Marta Szewczykowska 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Michał Grabowski, Jerzy Zbigniew Stachurski 

16. Sprawy różne. 

Radny, p. K. Kacperski, zapytał o sposób realizacji ul. Mieszka I, czy nie ma 

zagrożenia, że wykonawca zrezygnuje z wykonywania zadania w jego trakcie  

ze względu na szalejące ceny materiałów budowlanych, czy miasto jest w jakiś 

sposób zabezpieczone w tym względzie. Burmistrz wyjaśnił, że są dwie transze 

płatności i to po bardzo dużym zaawansowaniu wykonania prac, musi być zadanie 

wykonane w ok. 75%. Radny, p. K. Skrzyński, dodał, że często się zdarza, że firmy 

wręcz wolą zapłacić karę i zrezygnować ze względu na bardzo wysoką cenę 

materiałów budowlanych, ponieważ im się to nie opłaca. Burmistrz powtórzył,  

że front zaangażowania prac jest konieczny do płatności. Radna, p. B. Gil, poruszyła 

sprawę poprawności protokołu z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w kwestii prawidłowości przeprowadzonego głosowania. Powiedziała, iż to, co 

zostało w nim skłamane, zostało usunięte. Dodała, że po każdych obradach komisji 

powinien być wniosek i głosowanie a w tym protokole tego nie ma. Radna 

podkreśliła, iż na początku kadencji było powiedziane, że Komisja Skarg, Wniosków  

i Petycji jest najważniejsza zaraz po Komisji Rewizyjnej i nie jest w porządku, żeby z tej 

komisji powstał taki protokół. Następna poruszona przez Radną sprawa dotyczyła 

nieopublikowanych w całości przekazanych przez nią materiałów do Biuletynu „Nasz 



Sierpc”. Radny, p. K. Rudowski, poinformował o tym, że szpital sierpecki od dnia  

29 października stwarza 44 miejsca dla pacjentów zarażonych Covid-19 a dokładnie 

40 łóżek i 4 miejsca respiratorowe, poza tym wszystkie oddziały będą funkcjonować 

normalnie. Odniósł się również do wypowiedzi Radnej, p. B. Gil, stwierdzając, że 

również działa w pewnym stowarzyszeniu, ale nie przyszłoby mu do głowy,  

aby reklamować je w takiej gazecie. Dodał, że część tego artykułu była 

pokazywaniem pewnego stowarzyszenia, dlatego jego odpowiedź była „nie” dla 

tego fragmentu. Wypowiedź Radnego poparł Wiceprzewodniczący RM,  

W. Frydrychowicz, który również działa w stowarzyszeniu, jednak nigdy nie pozwolił 

sobie na taką publikację. Uznał, że taka publikacja byłaby reklamą dla tego 

stowarzyszenia a to, jego zdaniem, byłoby niestosowne. Radna, J. Szewczykowska, 

odniosła się do uwag Radnej Gil dotyczących protokołu komisji zapewniając,  

że odtąd na każdej komisji będzie takie głosowanie, jakiego Radna wymaga. 

Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, podziękował Stowarzyszeniu 

„Dla Przyszłości Sierpca” za działania na rzecz poprawy bezpieczeństwa w mieście. 

Swoje poparcie dla przedmówców wyraził również Przewodniczący Komisji Budżetu, 

p. K. Kacperski, stwierdzając jednocześnie nadmierną krytykę Radnej, p. B. Gil,  

w stosunku do innych Radnych. W odpowiedzi Radna, p. B. Gil, powiedziała,  

że protokół ten został zmieniony nie na jej prośbę i życzenie, tylko zgodnie  

z przepisami. Dodała, że z jej pracy rozliczają Radną jej wyborcy i jest tyle czasu 

Radną, że wie, co ma robić i jak i niech każdy Radny pracuje na swój rachunek.  

W odpowiedzi Radny, p. K. Kacperski, stwierdził, że chce uświadomić mieszkańcom, 

jaką Radna wykonuje pracę, milczy na komisjach, nie zabiera głosu a na sesjach 

obrzuca argumentami bez podstawy i ma pretensje o wszystko. Burmistrz,  

p. J. Perzyński, w odniesieniu do wypowiedzi Radnego Skrzyńskiego, wymienił 

kluczowe punkty, wywalczone przez Stowarzyszenie, dotyczące bezpieczeństwa  

a mianowicie modyfikacji i modernizacji przejść dla pieszych m.in. na ul. Płockiej, 

droga wojewódzka nr 560, przy SP nr 2, przy Miejskiej Bibliotece Publicznej,  

przy Kościele Szkolnym, przy zjeździe w i c Tysiąclecia, zjazd przy ul. Paderewskiego, 

nowe przejście dla pieszych między rondem a torami kolejowymi  

przy ul. Przemysłowej, przy ul. 11 Listopada przy stacji paliw Lotos i przy wjeździe  

w ul. Reymonta, przy wyjeździe w stronę drogi krajowej nr 10, przejście dla pieszych  

w Ligowie, Mochowie, Lelicach. Wymienił również kwotę kosztorysowaną 600 000 zł, 

która jest bardzo dużą kwotą. Podkreślił, że programy niedostępne dla Burmistrza,  

dla Rady a dostępne dla stowarzyszeń, różnego rodzaju związków, doskonale 

uzupełniają wspólne, codzienne działania. Poinformował też, że w ramach projektu 

ogólnowojewódzkiego będzie zamontowany radar na ul. Głowackiego  

oraz podziękował wszystkim zaangażowanych w ten projekt. Przewodniczący Komisji 

Bezpieczeństwa, p. K. Skrzyński, jeszcze raz wyraził swoje podziękowania 

Stowarzyszeniu „Dla Przyszłości Sierpca” za działania na rzecz poprawy 

bezpieczeństwa. Do tych podziękowań przychylił się również Przewodniczący RM,  

p. D. Malanowski, i pogratulował inicjatywy, wspaniałego pomysłu a mieszkańcom 

za oddane głosy poparcia. Radna, p. B. Gil, powiedziała, że zgodnie ze Statutem 

Miasta Sierpca, każdy mógł zgłosić przynależność do komisji. Podkreśliła, że zgłosiła 

się do Komisji Skarg, Wniosków i Petycji i twierdzenia Radnego Kacperskiego,  

że nie uczestniczy w innych komisjach są bezpodstawne, ponieważ obowiązkiem 

Radnej jest uczestnictwo właśnie w tej komisji i zarzut ten jest nie na miejscu i obraża 

Radną, bo Pan Kacperski nie wie, ile Radna pracuje w terenie. W odpowiedzi Radny, 

p. K. Kacperski, powiedział, że nie mówi tego, aby Radną obrazić, ale żeby 

podkreślić rzeczywistość. Działając na rzecz mieszkańców i mówiąc o wielu 

problemach mieszkańców, warto po prostu na tych komisjach być, podejmować 



wyzwanie i wypracowywać kompromis a nie mieć tylko pretensje. Radna, p. B. Gil, 

poprosiła o potwierdzenie Przewodniczącego RM, że telefonowała do niego  

i usprawiedliwiała swoją nieobecność na Komisji Wspólnej a sprawy mieszkańców 

Sierpca bardzo Radną interesują i pomaga im je rozwiązywać i zamyka temat, 

ponieważ sposób, w jaki Radny zwraca się do Radnej i o niej mówi jest obraźliwy. 

Przewodniczący RM, p. D. Malanowski, potwierdził usprawiedliwienie Radnej. Radna, 

p. J. Szewczykowska, powiedziała, że zgodnie ze Statutem Miasta można brać udział 

w innych komisjach. Dodała, że Radna Gil na Komisji Skarg też specjalnie głosu  

nie zabiera, natomiast bardzo zabiera głos na sesji. Radna, p. B. Gil, powiedziała,  

że to, iż nie przekrzykuje wszystkich, to też ma znaczenie, jak również to, że pyta  

o różne sprawy, ponieważ mieszkańcy Sierpca się o tym dowiadują, bo Rada Miejska 

jest po to, aby służyła mieszkańcom a sesje po to, żeby omawiać wszystkie sprawy, 

które dotyczą mieszkańców Sierpca. 

 

 17. Zakończenie obrad.  

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej,  

p. Dariusz Malanowski, zamknął obrady LI sesji Rady Miejskiej Sierpca. 
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